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 20:00בקפה לנדוור בשעה  01/03/2023 מתאריך 55 רישיבת הנהלה מספ

 רון, אמיל, יוסי, ישראל, גנאדי, דני, גבריאלה, ברוניה.: נוכחים

 סיגל. :חסרים

 פיני, עופרה. :ועדת ביקורת נוכחים

 תומר, אבי. :חסריםועדת ביקורת 

 בין הישיבות שצריכים לקבל עליהם החלטות וועד מובאות כאן ההחלטות  נם ענייניםבמידה ויש 
  או באישור טלפוני. סאפ דרך התכתבות בוואט שאושרו/לא אושרו

 בפרוטוקול וועד הקרוב לאחר ההחלטה. ההחלטות ותוצאות ההצבעה מובאת להלן לצורך רישומן

 .מהוות החלטות ועד מנהל לכל דבר וענייןוהן 

                    ,כל נושאי הכספים שאנו דנים עליהם בישיבות מובאות לידיעת חברי הוועד וחברי וועדת ביקורת

 אך לא מצוינות בפרוטוקול.

 על סדר היום :

 אישורים בוואט סאפ: .1

 והחלטות שוטפות בעניין העמותה. רון ראובן עדכון יו"ר .2

 סגן היו"ר ישראל יעקובוביץ.עדכון  .3

 דיון פתוח לכל נושא שיועלה ע"י חברי הוועד. .4

 

 החלטות וניהול ישיבה 

  וואט סאפאישורים והחלטות: 

 שלום לוועד היקר,  .1

שחקנים שלא הופיעו בתקופת הקורונה  2יזוז משנה שעברה עבור קאנו צריכים לאשר את ה

. לירן בוטיגה 2משחקים.  15מחזורי ליגה  5גבריאלה על  1והעבירו אישורים על כך מהעבודה. 

 משחקים. 24מחזורי ליגה  8על 

 מאשר. –רון 

 מאשר. –יוסי 

 מאשר. -ישראל 

 מאשר. –דני 

 מאשר. –גנאדי 

 מאשר. –אמיל 

 לא הגיבה. –סיגל 

 הקיזוז אושר ע"י הוועד ההתחשבנות תיעשה ע"י הגזברית ותודיע לשחקנים.

2  

 רון. –יו"ר העמותה  .2

 .בין נגב לכרמיאל ביום חמישי האחרוןמשחק  1.1

רון מעלה את הסיטואציה שהייתה לנבחרת ייצוג בליגת על מול כרמיאל בנושא האיחור, רון  .א

הסביר שבנוסף קיים שיחה עם ישראל שאמר הכול מעוגן בתקנון ההתאחדות ואנו צריכים 

 להחליט איך לנהוג כי כך ינהגו כלפינו.

ד ותינתן ע"י הוועד גיבוי להחלטות שיקבעו ע"י שחקני הנבחרת על הוחלט שהעניין אינו קשור לווע .ב

 כל החלטה שתתקבל על ידם.

 הנבחרת תתכנס בהקדם על מנת שנוכל לדון בעניין ולקבל החלטות בעניין האיחורים. .ג



 

 

 אתר העמותה. 1.2

באתר עם פרטים אישיים, העניין טופל  XLקובץ  איזשהומערך הסייבר הלאומי עלה על כך שיש 

והוסרו הקבצים הרלוונטיים והאתר שלנו מדורג כרגע בין האתרים שכמעט ולא ינסו להיכנס אליו 

 אקרים.

 של פרטים אישיים. אזכורכרגע האתר שלנו מוגן ברמת הפרט ואין באתר כל  .א

 רבים אחרים.ור המפעילה את האתר כמו אתרים ק-האתר מתופעל ומוגן ע"י חברת שר .ב

 טורניר אסולין. 1.3

רון מודה לכול מי שנטל חלק באחריות על הטורניר, וועדת ספורט, גנאדי על האחריות ברישום  .א

התוצאות הנרשמים ובכל הקבצים הרלוונטיים, לישראל על האחריות בניהול הטורניר, לשחקנים 

 שנטלו חלק בפעילות ולבעלי הבאולינג.

ה על השתתפותם תתת באר שבע להודות לו ולשחקני העמועה אישית ליו"ר עמורון שלח הוד .ב

 בטורניר. 

 מוטי ערב טוב.

 שבע.-רציתי להודות לך על הקצאת מקצי המשחקים בימי המשחקים של עמותת באר

 ועל ההשתתפות שלך ושל שחקני העמותה בטורניר.

 לכם חברים. אנא העבר לשחקנים את הערכתי/הערכתנו

 ��️❤תודה רבה 

 מוטי אליכם,תשובתו של 

 כבוד גדול להנצחת דורון.

 יישר כוח לכם על ארגון הטורניר כל שנה.

 אישור תקציב העמותה. 1.4

 מבקש להעביר את תקציב העמותה כמו תקציב העונה הקודמת. .א

 ישראל ביקש לקבל את התקציב ולאשרו לאחר עיון בתקציב. .ב

ויועברו לוועד להערות בקבוצת הוועד  PDFלא הוכנו קבצים לישיבה הקבצים ישלחו בקובצי  .ג

 ולאחר מכן יאושר התקציב ויוכנס האישור לסיכום ישיבה זה.

 סאפ.-החלטה תתקבל לאחר אישור האמור בוואט .ד

 סאפ.-החלטת וועד באישור וואט .ה

 מאשר. –רון  .1

 מאשר. –ישראל  .2

 מאשר. –יוסי  .3

 מאשרת. –גבריאלה  .4

 מאשר. –אמיל  .5

 מאשרת. –סיגל  .6

 מאשר. –דני  .7

 מאשרת. –יה ברונ .8

 מאשר. –גנאדי  .9

כחלק מעונת המשחקים  2023התקציב מאושר ע"י וועד מנהל לשנת התקציב  – החלטה .10

 .23/24ותחילת עונה  22/23

 מכתב פיני אלבז לגבי השימון. מצורף המכתב. 1.5

 חסות.יסאפ להתי-ו של פיני הועבר אליכם בוואטבמכת .א

השימון ובעקבות כל על נפילת הממוצעים של השחקנים  בענייןרון מסביר את עמדתו של פיני  .ב

בעמותה הדבר עלול להביא לכך שיש מצב שבעונה הבאה לא יצטרפו שחקנים בגלל ירידה 

 מליגת על ואי הנאה מהמשחק.

מבקש לשקול לתת משקל יתר לליגה למקומות עבודה לתוצאות הטורניר במוקדמות ולשנות את 

 העונה.השימון לשימון רגיל ועד לסוף 

 רון מסביר שהנבחרות חייבות להיות עם שימון קשה על מנת שנוכל לשרוד בליגת על.



 

 

 רון מציע שהעמותה תממן בעלות חלקית לשחקני הנבחרות ציוד שיתאים לשימון הקשה )כדור(

 פיני מסביר את עמדתו בעניין השימון ומבקש לשנות את השימון רק בליגה. .ג

 ימון.שס"מ של  30-פיט אחר כיוסי אומר לכולם שההבדל זה רק  .ד

 גנאדי מציע שהנבחרות ימשיכו על השימון החדש ויתאמנו עליו והעמותה תחזור לשימון הרגיל. .ה

 גבריאלה מסבירה את ההבדל בתוצאות של מקומות עבודה והעמותה הבדל גדול מאוד. .ו

סיוע אומר שהנבחרת צריכה להתכנס לקבל החלטה בעניין ובנוסף אם השחקנים יקבלו ישראל  .ז

 בציוד יהיה עליהם להתחייב לנבחרת ולעמותה על כל המשתמע.

 החלטה: השימון יוחזר לעמותה לשימון הרגיל. ישראל ויוסי ידברו על שלום בעניין.

 השימון בליגת על בהתאחדות ידון בקבוצה ושם תתקבל החלטה לגבי העונה הבאה.            

 "ל.בקשתו של גל המר למימון שיוחזר לתחרות בחו 1.6

רון מעלה את בקשתו של גל המר לוועד כי אין בסמכותו לתת כספים לשחקן רק באישור  .א

 ובהחלטת וועד מנהל.

 נפתח דיון בעניין. .ב

 בסיום הדיון הוחלט : .ג

 רון יפנה לרואה החשבון לקבל חוות דעת אם ניתן להעניק הלוואה שתוחזר לשחקן. .1

 ר הבירור.יקבעו קריטריונים למי כן להעניק הלוואה שתוחזר לאח .2

 מטרות העמותה. סיוע שלא למטרות באולינג ולקידום כסף/סיוע שלא למטרת ןיינתככלל לא  .3

 סאפ.-העניין הועבר לגל בהודעת וואט .4

 היי גל ערב טוב

 בישיבת וועד הוחלט.

 שאני אבדוק עם רואה החשבון עם העמותה רשאית להעניק סיוע כספי )הלוואה( שתוחזר.

 אם יש אפשרות כזו.

 העניין יועלה להצבעה בוואט סאפ של הוועד ונקבל החלטה שתועבר אליך.

 לידיעתך נשמה 

 על פניו אם יש אישור להעניק סיוע נראה שיאושר.

 זה הלך הרוחות בוועד.

 .לילה טוב

 בטיפול של סיגל מול אתנה להשלמת הקורס. -מת הקורסלסיגל הש 1.7

 ת הקורס.להשלמ םהרלוונטייסיגל מטפלת בעניין מול הגורמים 

 ₪. 10,000 -. כ 'ליחיורו  38רכישת עליוניות כ  1.8

 מעלה הצעה לרכוש עליוניות לשחקני העמותה. .1

 משתמש בעליוניות שרכשנו בעבר.בדיון שהתפתח הועלו טענות שאף אחד לא  .2

 הוחלט שכל מי שמעוניין בעליונית וירצה לרכוש יעשה זאת מכספו. .3

 רון יוציא הודעה בעניין. .4

חולצות  2לשחקני העמותה כל שחקן יקבל חולצה צהובה למי שאין ולכולם יהיו חלוקת חולצות  1.9

 כחולה ואחת צהובה. אחת

 חולצות אחת כחולה ואחת צהובה. 2לכול שחקן יהיו  .א

בזמן קבלת החולצה. ₪  150שחקני ייצוג יקבלו את החולצה החדשה. הצעתי שכל אחד יפקיד  .ב

 ברגע שהחולצה תוחזר יוחזר הכסף לשחקן.

 הצעה זו נדחתה כי מי שיקבל חולצה יחתום על מסמך רגיל שקיים בעמותה.

 ימוסגרולהעניק לספונסרים ולמקדמי מטרות העמותה החולצות  A3רכשנו חולצות בגודל  1.10

 ויוענקו במעמד קבלת התרומה.

 עדכון סגן היו"ר ישראל יעקובוביץ. .3

 ישראל הסביר את המתרחש בה.כ.י. בתקופה האחרונה. ב בהכיהמצ 3.1

 

 רשם: רון ראובן     


